
Protokół Nr  XXXV/2018 

 

sesji Rady Gminy Skrwilno odbytej w dniu 25 kwietnia 2018 r. w sali Nr 1 Urzędu Gminy w 

Skrwilnie.  

 

Sesję otworzył o godz. 900 Przewodniczący Rady Gminy Robert Celebucki, który 

przywitał radnych i zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził, że na 15 

radnych obecnych jest 15 radnych. W związku z powyższym rada może podejmować 

prawomocne uchwały.  

Obecność radnych przedstawia załączona do protokołu lista obecności. 

 Następnie rada w obecności 15 radnych przyjęła jednogłośnie protokół z poprzedniej sesji .   

Przewodniczący zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad dodatkowego punktu 

jako 9 „ Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działek położonych w rejonie miejscowości Borki, gm. Skrwilno.” 

Rada w obecności 15 radnych , jednogłośnie wprowadziła ten punkt do porządku obrad 

dzisiejszej sesji. Porządek obrad po zmianie przedstawia się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie, 

b) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, 

c) przyjęcie porządku obrad. 

2. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu za 2017 r. i podjęcie uchwały w 

sprawie absolutorium. 

3. Podjęcie uchwały zmieniającej budżet gminy na 2018 r. 

4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na lata 2018-2023. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 

6. Sprawozdanie z działalności GOPS w Skrwilnie za 2017 r. oraz informacja o 

potrzebach gminy w zakresie pomocy społecznej w 2018 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w 

Gminie Skrwilno na lata 2018-2020. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii do projektu uchwały Sejmiku Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego w sprawie Obszaru Chronionego Krajobrazu Źródła Skrwy. 



9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działek położonych w rejonie miejscowości Borki, gm. Skrwilno. 

10. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami. 

11. Wolne wnioski i zapytania. 

12. Zakończenie obrad. 

 

Ad.1  

Sprawy organizacyjne zostały już omówione . 

 

Ad.2. 

Skarbnik Gminy, Pani Mirosława Sobiech przedstawiła sprawozdanie finansowe wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy za 2017 r. oraz informację o stanie mienia 

Gminy Skrwilno. Następnie odczytała uchwałę Nr 3/S//2018 Składu Orzekającego Nr 8 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 6 kwietnia 2018 r. w sprawie 

wyrażenia opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Skrwilno  sprawozdaniu z wykonania 

budżetu gminy za 2017 r. wraz z informacją o stanie mienia Gminy. Następnie 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Małgorzata Ostrowska przedstawiła wniosek Komisji 

Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Skrwilno. Przewodniczący 

Rady Gminy odczytał uchwałę Nr 1/Kr/2018 Składu Orzekającego Nr 8 Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 24 kwietnia  2018 r. w sprawie wyrażenia opinii o 

wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Skrwilno w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy Skrwilno za 2017 r. Przedstawione powyżej dokumenty stanowią załączniki 

do niniejszego protokołu. Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedłożonym 

sprawozdaniem.   

W dyskusji nikt nie zabrał głosu. Następnie przewodniczący odczytał projekt uchwały w 

sprawie zatwierdzania sprawozdania finansowego  wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Skrwilno za rok 2017 . Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła 

uchwałę Nr XXXV/217/18 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Skrwilno za 2017 r. Uchwała stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. Następnie odczytał projekt  uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy Skrwilno. Rada Gminy w obecności 15 radnych jednogłośnie 

podjęła uchwałę Nr XXXV/218/18 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Skrwilno. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

 

 

 



Ad.3. 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie budżetu Gminy na 2018 rok. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXXV/219/18 zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2018 rok, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.4. 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2018-2023. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXXV/220/18 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2018-2023. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 5. 

Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia 

kredytu długoterminowego. Wójt dokonał uzupełnienia wypowiedzi w tej sprawie. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XXXV/221/18 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego. Uchwała stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 6. 

Pani Zofia Malanowska- kierownik GOPS złożyła sprawozdanie z działalności GOPS w 

Skrwilnie za 2017 r. Dokonała również oceny zasobów pomocy społecznej oraz przedstawiła 

informację o potrzebach gminy w zakresie pomocy społecznej w 2018 r. 

Dokumenty te stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 7. 

Kierownik GOPS omówiła Gminny Program Wspierania Rodziny w Gminie Skrwilno na lata 

2018-2020 oraz uzasadnienie do projektu uchwały w tej sprawie. 

Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały . W dyskusji nikt nie zabrał głosu. Rada w 

obecności `15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXV/222/18 w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Skrwilno na lata 2018-2020. Uchwała 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8. 

Wójt przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. Poinformował, ze w grudniu 2017 r. 

wystosował pismo do Przewodniczącego Sejmiku Województwa Kujawsko-pomorskiego o 

dokonanie zmian w uchwale tegoż sejmiku w sprawie obszaru Chronionego krajobrazu 

Źródła Skrwy o zniesienie zakazu zabudowy w pasie 100m od sztucznych zbiorników 

wodnych takich jak rowy melioracyjne czy oczka wodne, ponieważ ten zakaz jest 



problematyczny i uniemożliwia rozwój największej miejscowości w gminie. Propozycja 

nasza została uwzględniona w projekcie uchwały sejmiku, który nasza rada ma zaopiniować 

dlatego wywołana została dzisiejsza uchwała. Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXV/223/18 w sprawie   

wyrażenia opinii do projektu uchwały Sejmiku Województwa Kujawsko-Pomorskiego w sprawie 

Obszaru Chronionego Krajobrazu Źródła Skrwy. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad. 9. 

Wójt przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. Poinformował, że wszystkie procedury 

dotyczące planu zostały wyczerpane, dlatego dzisiaj możemy go uchwalić. Przewodniczący 

rady odczytał projekt uchwały. W dyskusji nikt nie zabrał głosu. $Rada w obecności 15 

radnych jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXV/224/18 w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla działek położonych w rejonie miejscowości 

Borki, Gmina Skrwilno. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 10. 

Wójt podziękował radzie za udzielone absolutorium. Powiedział, że do realizacji zadań 

włączyli się również pracownicy urzędu.. Miniony rok pokazał, że sposób planowania nie był 

zły. Musimy w planowaniu pokazywać środki własne, aby móc wygrywać ogłoszone 

konkursy. Sukcesem Gminy jest to, że dostaliśmy środki finansowe z Ministerstwa Sportu na 

budowę sali gimnastycznej w Okalewie. Poziom dofinansowania to 70% kosztów, co daje 

możliwość szybkiej realizacji zadania. Na pewno sala ta będzie oddana do użytku od 1 

września br. Ale zakończenie realizacji tej inwestycji przewidujemy w miesiącu lipcu. 

-Opracowane plany miejscowe dają nam możliwość spokojnego życia. Jeszcze w tym roku 

planujemy przygotować dwa plany. Przygotowujemy się do konkursu na drogę Skudzawy-

Urszulewo na kwotę 1220 tys. zł. Ponad 100 tys. zł. wydaliśmy na kruszywo, a cena jego 

wzrosła o 100%. Większość dróg gminnych planujemy remontować właśnie kruszywem Do 

wszystkich tych prac potrzebny jest nam sprzęt tj. drugi ciągnik – jest to kwota 250 tys. zł. 

Wójt poinformował również , że 11 maja na targowisku w Skrwilnie odbędzie się koncert 

charytatywny „ dla Piotra”.  

Ad. 7.  

 Sołtys Sołectwa Kotowy pytał co z drogą kotowską. Wójt odpowiedział, że z drogą ta jest 

podobnie jak z innymi drogami w gminie ponieważ grunt jest zamarznięty. Drogi tej nie 

można uwzględnić do remontu ponieważ najpierw należy ją poszerzyć gdyż w niektórych 

odcinkach ma 4,5 m szerokości. Trwały rozmowy z mieszkańcami ale ostatecznie się nie 

dogadano z której strony drogę te poszerzyć. Jeżeli grunt „puści” to drogi będziemy równać i 

naprawiać. 

Radny Piotr Tatkowski powiedział, że wszyscy radni i sołtysi mają uwagi od mieszkańców w 

sprawie dróg i wyobraża sobie co ma wójt.  Nie ma innego wyjścia jak tylko ten czas 

przeczekać. 

Radny Jerzy Różański powiedział, że mieszkańcy wsi Baba nie czekali na nikogo tylko we 

własnym zakresie drogę naprawili. 



Ad.8.   

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący rady zamknął sesję. 

 

 

Protokolant       Przewodniczący Rady 

    Danuta Szymańska         Robert Celebucki 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


